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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért kell költöznie az Országos Széchényi 
Könyvtárnak?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Korábbi kérdésemre nem érkezett egyértelmű válasz az Országos Széchényi Könyvtár költözésével 
kapcsolatban. Sem az új főigazgatói kinevezés folyamata, sem pedig a költözés oka nem 
egyértelmű. Mind a könyvtárba járóknak, mind pedig az ott dolgozóknak érdeke, hogy a kormány 
világossá tegye a terveit és egyértelmű választ kapjunk a következő kérdésekre:

Mi a konkrét oka annak, hogy költöznie kell a Könyvtárnak?

Miért csak ideiglenesen bízzák meg Hammerstein Juditot az új főigazgatói posztra és miért nem 
kinevezik őt?

Szőcs Géza szerint annyira nedvesek a falak, hogy horribilis összeg lenne a szigetelés, gyakorlatilag
el kellene bontani, és visszaépíteni az egykori laktanyát. A vártnál sokkal több a mérgező azbeszt is 
az épületben, így a rekonstrukció nem végezhető el az intézmény működése közben. Pontosan 
mekkora mennyiségű azbesztről van szó? Okozhatott-e ez a mennyiség eddig is 
egészségkárosodást? Mennyire veszélyes ennek elbontása, illetve miért nem léptek eddig ha nagy 
mennyiségű egészségre káros anyag van az épületben?

Tisztelettel várom válaszát, minden kérdésre külön kitérve!


